
Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes onsdag den 30. august 2023 kl. 

18.00-20.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Cathrine Haarup Handryziak, 

Stine Prammann, Martine Bentsen og Mette de 

Fine Licht 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ leder: Jacob Rønlev Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Valdemar Alstrup-

Berentzen (8D) og vakant 

 

Fraværende: Cathrine, Stine, Martine, Thomas 

Holte og Thomas Petersen.  

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette Thesbjerg Klint blev valgt 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 19.00 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 - Skolens fødselsdag gik godt. Og tak til 

bestyrelsesmedlemmerne der med kort varsel 

stillede op til kagebaren. 

- Budget 2024 og høringssvar er sendt tirsdag 

(fristen blev forlænget med 2 dage). 

Høringssvaret sendes rundt til 

skolebestyrelsesmedlemmerne. De 3 skoler 

lavede et fælles høringssvar. 

Fremover vil første SB-møde blive afholdt i 

midten af august så skolebestyrelsen kan 

samles inden høringsfristen. 

 



- Orientering fra det rådgivende skoleorgan 

Mødet i mandags var i budgettets tegn, med 

oplæg fra Asger, direktør i forvaltningen. Der 

blev stillet spørgsmål til politikerne om 

budgettet. Herefter var der teamdrøftelser i 

mindre grupper. Det er vanskeligt at vurdere, 

hvilken gennemslagskraft mødet har.  

Ud fra det tekniske budget 2024 ser det ud til, 

at skolen næste år skal spare 1,2 mio. kr., der 

bl.a. er en besparelse på  

- el - 0,2 mio. kr. 

- forbrugsudgifter - 0,2 mio. kr. og 

- rengøring - 0,4 mio. kr. 

En besparelse på el på 0,2 mio. kr. er over 

halvdelen af budgettet, hvilket virker 

urealistisk, selvom skolen har fået udskiftet 

lysarmaturer til LED. 

Besparelsen på forbrugsudgifter indsnævrer 

mulighederne for indkøb af bl.a. 

undervisningsmidler, hvilket reducerer 

undervisningskvaliteten. 

En besparelse på rengøringen med 0,4 mio. kr. 

svarer til en besparelse på omkring 20 %, 

hvilket ikke kan undgå at få konsekvenser for 

kvaliteten af rengøringen. 
 

 Skolen  

 

 - 3-i-1 – målingen 

Før sommerferien besvarede personale et 

spørgeskema bl.a. omkring trivsel og 

indeklima. 

Vi har foreløbig valgt at drøfte rengørings-

kvaliteten og behandle upassende adfærd. 

- Brandtilsyn 

Claus fortalte om brandtilsynet. Det udløste en 

række opgaver/påbud, hvor nogen allerede er 

lavet/løst og andre er i proces. 

- Brandsikring af idrætssalen 

Der er etableret en væg ved 

drengeomklædningen, som brandmajoren roste. 

Der skal være en tilsvarende væg ved 

pigeomklædningen. 

Desuden har vi hyret et firma til at hjælpe os 

med at få en permanent tilladelse til at være 

750 personer i salen. 

- Skolen skal desværre ansætte en ny lærer i 

stedet for en lærer der sprang fra en stilling. Pt. 

er stillingen besat af en vikar. 

- Vi mangler en til at åbne naturfagsugen 39 

med en lille tale. Claus går videre med sagen. 



- Ifm. skolens fødselsdag samlede vi hele 

skolen på skråningen om fredagen. Det var en 

rigtig dejlig oplevelse. Vi sagde velkommen til 

de nye 0. og 10. klasser, de nyansatte og vi 

sang Nordstrandskolens sang. Claus og 

Valdemar holdt taler. 

 

 Lærerne 

 

 En del af opstarten har stået i fødselsdagens 

tegn 

 

 Eleverne 

 

 Eleverne har ikke holdt møde endnu. På det 

første snarlige møde skal eleverne vælge en 

elevrådsformand samt medlemmer af 

skolebestyrelsen. 

 

 Udvalg  Udvalget har set på alle principperne og har et 

forslag – ved Mette L 

Udvalget har drøftet layout, fast struktur, ift. 

lovgivningen, skal nogen principper slås 

sammen eller skal nogen delemner have deres 

eget princip. 

Udvalget vil gerne arbejde videre med de 

emner og komme med et forlag til 

skolebestyrelsen. Herunder vil udvalget arbejde 

med 3 af principperne. 

Claus foreslog, at yderligere et princip for 

SFO’en blev drøftet i udvalget grundet 

uklarheder om børnene må have adgang til 

deres mobiltelefoner mellem skole og SFO. 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Intet 

4. Jubilæum 

 
19.00 – 19.15 

Evaluering 

Skolens fødselsdag, evaluering af dagen og 

planlægningen op til dagen 

Fødselsdagene var meget vellykkede. Det var 

velbesøgt, mange forskellige arrangementer og 

taler. 

Det var en fed oplevelse at forældrene i 

skolebestyrelsen deltog i. 

Det var også krævende, men alle var med også 

eleverne. 

Lærerne var også glade for fødselsdagene, der 

betød en anderledes start på skoleåret end 

ellers, men også lidt udfordrende med både 

skolestart og fødselsdag. 

Der blev solgt forskellige ting, som genererede 

et overskud på 10.000 kr., der går til eleverne. 

 

5. Nuværende 

forældremøder 

19.15 – 19.25 

Drøftelse 

Ved Carsten 



 - Koordinering af forældremøder med 

deltagelse af skolebestyrelsesmedlemmerne. 

Det var en svær proces at få medlemmerne til 

at deltage på møderne. 

Carsten, Mette og Mette refererede om deres 

møder med klasserne. 

Det kunne være en fordel, at samle alle 3 

klasser på årgangen til et fælles møde med 

skolebestyrelsesrepræsentanterne. 

Punktet tages op igen senere. 

 

6. Møderække SB 23/24 19.25 – 19.35 

Drøftelse 

Bilag 1. Forslag til møderække 2023-2024 

Møderække for næste skoleår 2024-2025 

kommer på SB-mødet den 25. april 2024. 

Gabriel vil gerne have lidt flere mandage og 

tirsdage. Gabriel og Claus flytter 2 onsdage til 

mandag/tirsdag. 

 

7. Støtteforeningen 19.35 – 19.55 

Drøftelse 

 

Støtteforeningen vil gerne mødes med 

Skolebestyrelsen for en drøftelse af, hvordan 

der kan samarbejdes. 

Hvis foreningen kunne deltage i naturfagsugen 

i uge 39, kunne de komme bredt ud til mange 

forældre. 

Formanden initierer et møde. 

 

8. Eventuelt 

 

19.55 - 20.00 Vi har flyttet mødelokale, så de pædagogiske 

afdelingsledere kommer tættere på personalet. 

 

Husk rettelser til referatet til Jacob senest 

mandag morgen kl. 9. 

 

 

 

Kommende møder: 

Besøg af SSP 

 – Peter Henriksen 

 

Koordinering af 

forældremøder 

 

19.00 – 19.30 

Orientering 

Bilag. Nordstrandskolens indsatser omkring alkohol 

og snus 

 

 

 


